

eyes
MAGAZINE



— **MADS KORNERUP** —
REDEFINING PERCEPTION

TOUCH OF TIME
BELADONA FOR EYES MAGAZINE

ATHLETIC ICON
BENTLEY FLYING SPUR V8S



ECCENTRIC LINES

BAO RESTAURANT BY YOD DESIGN LAB

TEXT: MANDANA SAPPINO | PHOTOGRAPHY: ANDREY AVDEENKO

Volodymyr Nepyivoda and Dmytro Bonesko founded the Ukraine-based Yod Design Lab in 2004. The agency comprises several architects and designers specialised in commercial design of restaurants, bars, cafes and hotels including the famous Bao restaurant, characterized by its innovative interior design.

Located in Kiev, this upmarket Chinese eatery draws its inspiration from the megalopolises of Singapore, Hong Kong and New York, and the whole project is underpinned by a blend of Eastern and Western cultures. The centre of the main dining area features a long, shared table from Eastern Europe capable of seating some 50 clients. The rest of the space is punctuated with seven work tables linked with copper symbols from Oriental philosophy. One of the centrepieces is the depiction of a dragon diving into the water presented on the ceiling just above the tables. Thousands of ceramic tiles – a nod to the famous koi carp – make up this impressive piece of artwork.

The second floor features a light installation entitled Chinese Battle Armour, as well as an open-plan kitchen surrounded by glass panels. The space's warm colours and eccentric lines are not to be missed the next time you visit the Ukraine!

En 2004, Volodymyr Nepyivoda et Dmytro Bonesko créent le studio Yod Design, basé en Ukraine. L'agence se compose de plusieurs architectes et designers spécialisés dans la réalisation d'espaces commerciaux tels que des restaurants, bars, cafés et hôtels, dont le fameux Bao Restaurant, qui séduit par l'originalité de son design d'intérieur.

S'inspirant des trois mégalofoles, Singapour, Hong Kong et New York, ce restaurant chinois situé à New York mélange parfaitement la culture de l'Est et de l'Ouest. La salle principale se distingue par une longue table communautaire de l'Europe de l'Est, dont le design se compose de sept tables de travail liées les une aux autres grâce à des mascottes en laiton, symboles de la philosophie orientale. Au dessus de la table se trouve l'échelle du Dragon plongeant dans l'eau. L'oeuvre est composée de mille carreaux de céramiques, faisant référence aux poissons de Koi.

Au second étage, l'espace est habillé par une installation lumineuse intitulée Armure de guerrier chinois. Sur ce niveau, on y trouve également la cuisine ouverte et entourée de fenêtres en verre. Les couleurs chaudes et les lignes excentriques de ce lieu sont à ne pas à manquer lors de votre prochain voyage en Ukraine!

WWW.YODDESIGN.COM.UA | WWW.BAO.UA

